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Årsfest 6.9.2019:
En stor tak til festudvalget (Ingrid, Ketty, Lene, Karin og Birgit) for en utrolig dejlig og hyggelig 
fest, med en rigtig god underholdning. Maden var fantastisk lækker, og jeg tror, at vi alle havde 
det rigtig sjovt og hyggeligt.     

Husorden og Praktiske oplysninger:

Husorden og Praktiske oplysninger er nu revideret. I praktiske oplysninger kan man nu se, 
hvem man kan rette henvendelse til, hvis der er problemer.
”Husorden” og ”Praktiske oplysninger” bliver hængt op på bestyrelsens tavle i fælleshuset i 
entreen.

Meddelelser i fremtiden:

Fremover vil der kun blive sendt meddelser ud til de beboere, der har mail. Alle meddelelser vil 
blive hængt op på vore tavle i fælleshuset. Hvis man ønsker en kopi af meddelelsen, er det 
muligt selv at lave en kopi til 1 kr. pr. ark (i depotrummet).
Dette gælder dog ikke indkaldelser til generalforsamling eller lign. - her vil de blive delt ud.

Randbeplantning:

Randbeplantningen ud mod Karlslunde Parkvej vil blive beskåret i løbet af september/oktober, 
idet gartneren ville være sikker på, at alle evt. reder er forladt af ungerne.

Kabelkasser ved fælleshuset:

Mellem d. 23.9 – 4.10 vil der være opgravning ved fælleshuset ved den sydlige gavl. YouSee 
skal have endnu et målerskab sat op i forlængelse af de andre til Kabel TV.
De har lovet at alt vil blive sat i stand, når de er færdige.

Storskrald:

Vi skal lige minde om, at storskrald først må sættes ud om onsdagen inden afhentning torsdag.
Man bedes selv tjekke om eget affaldet er afhentet. Hvis det ikke er afhentet skal man tage det
ind og evt. ompakke det, hvis det ikke pakket efter reglerne (se Greve/Sølrød Forsyning).

Tomme carporte:

Hvis en carport står tom, har bestyrelsen givet lov til at parkere sin cykel her. Det er kun til 
cykler der bruges og virker – det er ikke til oplagplads for skrammel. Så har man en cykel der 
ikke bruges bedes man fjerne dem. Hvis ikke bliver de fjernet fremover.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen v. Kirsten


